
P R O T O K Ó Ł  Nr LXVI/2024
ze zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Miłomłynie

odbytej w dniu 24 stycznia 2024 r.

Początek sesji godz. 9.00
Zakończenie sesji godz. 9.20

Radni obecni: wg załączonej listy obecności (Zał. Nr 1 do protokołu).
Zaproszeni goście: wg załącznika Nr 2 do protokołu.

Radni obecni - 13
Radni nieobecni - 2
Radni nieobecni - Krzysztof Kijański

  Małgorzata Zaborowska
  

Adn. pkt 1. Otwarcia LXVI zwyczajnej  sesji  Rady Miejskiej  dokonał Przewodniczący
Rady Miejskiej – Tomasz Kasprzak, stwierdzając na podstawie listy obecności quorum
do podejmowania prawomocnych uchwał. Powitał Burmistrza, radnych oraz sołtysów
i widzów przed monitorami.

Następnie Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad:

1. Otwarcie i odczytanie porządku obrad.
2. Przyjęcie protokołu z LXV sesji Rady Miejskiej.
3. Informacja  o  działalności  Burmistrza  w okresie  między  sesjami  oraz  działań

podejmowanych  w  kierunku  aktywizacji  inwestycyjnej  na  terenie  „Obszaru
Ochrony Uzdrowiskowej Miłomłyn”.

4. Podjęcie uchwały w sprawie planu pracy Rady Miejskiej w Miłomłynie na rok
2024.

5. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy komisji Rady Miejskiej
na rok 2024.

6. Podjęcie uchwały w sprawie nadania Statutu „Obszaru Ochrony Uzdrowiskowej
Miłomłyn”.

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Statutu Gminy Miłomłyn.
8. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmiany   uchwały  w sprawie  uzgodnienia  prac

konserwatorsko-pielęgnacyjnych pomnika przyrody usytuowanego na działce
nr 198/2 obręb Winiec, gm. Miłomłyn.

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta i  Gminy Miłomłyn na
2024 r.

10. Interpelacje i zapytania radnych oraz sołtysów.  
11. Wolne wnioski i informacje.
12. Zakończenie obrad sesji. 

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Tomasz  Kasprzak  wystąpił  z  wnioskiem
formalnym  o wykreślenie z porządku obrad punktu 6. „Podjęcie uchwały w sprawie
nadania Statutu „Obszaru Ochrony Uzdrowiskowej Miłomłyn”. 

Do zgłoszonego wniosku nie zgłoszono uwag.
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W związku z tym Przewodniczący Rady Miejskiej poddał zgłoszony wniosek pod
głosowanie imienne.  

„Za”  przyjęciem  wniosku  formalnego  głosowało  13  radnych,  „przeciw”  0,
„wstrzymało się” 0.

Protokół głosowania imiennego
z dnia 24 stycznia 2024 r.
wg załącznika Nr 3 do protokołu
Nr LXVI/2024 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że wniosek został przyjęty. W związku
z tym dotychczasowe punkty 7, 8, 9, 10, 11, 12 zostaną odpowiednio przenumerowane.

Innych wniosków do porządku obrad nie zgłoszono.

Adn. pkt 2. Przyjęcie protokołu z LXV sesji Rady Miejskiej.     

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Kasprzak zapytał, czy radni mają uwagi
do protokołu?

Radni nie zgłosili uwag do protokołu.

W  związku  z  tym  Przewodniczący  Rady  poddał  pod  głosowanie  imienne
wniosek o przyjęcie protokołu z LXV sesji Rady Miejskiej.   

„Za”  przyjęciem protokołu głosowało 12 radnych,  „przeciw” 0,  „wstrzymał się”
1 radny.      

Protokół głosowania imiennego
z dnia 24 stycznia 2024 r.
wg załącznika Nr 4 do protokołu
Nr LXVI/2024 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że protokół został przyjęty.

Adn. pkt 3. Informacja  o  działalności  Burmistrza  w  okresie  między  sesjami  oraz
działań  podejmowanych  w kierunku  aktywizacji  inwestycyjnej  na  terenie  „Obszaru
Ochrony Uzdrowiskowej Miłomłyn”.

Burmistrz  Miasta  i  Gminy  Stanisław  Siwkowski  przedstawił  informację
o  działalności  w  okresie  między  sesjami  oraz  działań  podejmowanych  w  kierunku
aktywizacji inwestycyjnej na terenie „Obszaru Ochrony Uzdrowiskowej Miłomłyn”.

Informacja wg załącznika
Nr 5 do protokołu Nr LXVI/2024
z sesji Rady Miejskiej w Miłomłynie.

Do przedstawionej informacji nie zgłoszono pytań.
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Adn. pkt 4. Podjęcie uchwały w sprawie planu pracy Rady Miejskiej w Miłomłynie na
rok 2024.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Tomasz  Kasprzak  poinformował,  że  pomimo,
iż kadencja Rady kończy się w kwietniu br., to zgodnie ze statutem gminy plan pracy
Rady  należy  uchwalić  na  cały  rok.  Dodał,  że  komisje  Rady  Miejskiej  pozytywnie
zaopiniowały projekt uchwały.

Radny  Szymon  Andruszkiewicz  zwrócił  uwagę,  że  w  punkcie  Informacja
o  działalności  Burmistrza  w  okresie  między  sesjami  oraz  działań  podejmowanych
w  kierunku  aktywizacji  inwestycyjnej  na  terenie  „Obszaru  Ochrony  Uzdrowiskowej
Miłomłyn”,  Burmistrz  nie  powiedział  ani  słowa  o   działaniach  podejmowanych
w  kierunku  aktywizacji  inwestycyjnej  na  terenie  „Obszaru  Ochrony  Uzdrowiskowej
Miłomłyn”.

Burmistrz Miasta i Gminy Stanisław Siwkowski poinformował, że w kwietniu br.
przedstawi  raport,  który  będzie  podsumowaniem  trzech  kadencji.  W  raporcie  tym
będzie wszystko napisane.

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag.

W  związku  z  tym  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Tomasz  Kasprzak  poddał
projekt uchwały pod głosowanie imienne.   

„Za” podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0.

Protokół głosowania imiennego
z dnia 24 stycznia 2024 r.
wg załącznika Nr 6 do protokołu
Nr LXVI/2024 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  uchwała  w  sprawie  planu  pracy  Rady
Miejskiej w Miłomłynie na rok 2024 została podjęta.

Uchwała Nr LXVI/517/2024
wg załącznika Nr 7 do protokołu
Nr LXVI/2024 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Adn. pkt 5. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy komisji  Rady
Miejskiej na rok 2024.

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag.

W  związku  z  tym  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Tomasz  Kasprzak  poddał
projekt uchwały pod głosowanie imienne.   

„Za” podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0.
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Protokół głosowania imiennego
z dnia 24 stycznia 2024 r.
wg załącznika Nr 8 do protokołu
Nr LXVI/2024 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Przewodniczący Rady stwierdził,  że uchwała w sprawie  zatwierdzenia planów
pracy komisji Rady Miejskiej na rok 2024 została podjęta.

Uchwała Nr LXVI/518/2024
wg załącznika Nr 9 do protokołu
Nr LXVI/2024 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Adn. pkt 6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Statutu Gminy Miłomłyn.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Tomasz  Kasprzak  poinformował,  że  projekt
uchwały  został  przedłożony  Radzie  w  związku  z  uwagami  Wydziału  Prawnego
Wojewody  Warmińsko-Mazurskiego  do  ostatnio  podjętej  uchwały  Rady  w  sprawie
zmian Statutu Gminy Miłomłyn. 

Następnie  Przewodniczący  Rady  poinformował,  że  Komisje  Rady  Miejskiej
pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag.

W związku z tym Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt uchwały pod
głosowanie imienne.   

„Za” podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0.

Protokół głosowania imiennego
z dnia 24 stycznia 2024 r.
wg załącznika Nr 10 do protokołu
Nr LXVI/2024 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała w sprawie zmiany Statutu
Gminy Miłomłyn została podjęta.

Uchwała Nr LXVI/519/2024
wg załącznika Nr 11 do protokołu
Nr LXVI/2024 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Adn. pkt 7. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały  w sprawie  uzgodnienia
prac  konserwatorsko-pielęgnacyjnych  pomnika  przyrody  usytuowanego  na  działce
nr 198/2 obręb Winiec, gm. Miłomłyn.
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Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Tomasz  Kasprzak  poinformował,  że  projekt
uchwały  został  przedłożony  Radzie  w  związku  z  uwagami  Wydziału  Prawnego
Wojewody do podjętej w ubiegłym roku uchwały Rady w sprawie uzgodnienia prac
konserwatorsko-pielęgnacyjnych pomnika przyrody usytuowanego na działce nr 198/2
obręb Winiec, gm. Miłomłyn.

Następnie  Przewodniczący  Rady  poinformował,  że  Komisje  Rady  Miejskiej
pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag.

W związku z tym Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt uchwały pod
głosowanie imienne.   

„Za” podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0.

Protokół głosowania imiennego
z dnia 24 stycznia 2024 r.
wg załącznika Nr 12 do protokołu
Nr LXVI/2024 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  stwierdził,  że  uchwała  w  sprawie  zmiany
uchwały  w  sprawie  uzgodnienia  prac  konserwatorsko-pielęgnacyjnych  pomnika
przyrody  usytuowanego  na  działce  nr  198/2  obręb  Winiec,  gm.  Miłomłyn została
podjęta.

Uchwała Nr LXVI/520/2024
wg załącznika Nr 13 do protokołu
Nr LXVI/2024 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Adn. pkt 8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta i Gminy Miłomłyn
na 2024 r.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Tomasz  Kasprzak  poinformował,  że  Komisje
Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag.

W związku z tym Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt uchwały pod
głosowanie imienne.   

„Za” podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0.

Protokół głosowania imiennego
z dnia 24 stycznia 2024 r.
wg załącznika Nr 14 do protokołu
Nr LXVI/2024 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.
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Przewodniczący  Rady  Miejskiej  stwierdził,  że  uchwała  w  sprawie  zmian  w
budżecie Miasta i Gminy Miłomłyn na 2024 r. została podjęta.

Uchwała Nr LXVI/521/2024
wg załącznika Nr 15 do protokołu
Nr LXVI/2024 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Adn. pkt 9. Interpelacje i zapytania radnych oraz sołtysów.  

Interpelacji i zapytań nie zgłoszono.

Adn. pkt 10. Wolne wnioski i informacje.

Radna Małgorzata Düformantel zabrała głos w sprawie ekranów akustycznych
przy trasie S 7 w Miłomłynie. Poinformowała, że był robiony pomiar hałasu. Odczytała
pismo  Urzędu  Marszałkowskiego  nawiązujące  do  jej  prośby  wskazanej  w  piśmie
z 16 września 2023 r. w sprawie wykonania pomiaru hałasu z drogi ekspresowej S 7
w Miłomłynie w rejonie ul. Ilińskiej oraz postawienia ekranów akustycznych. W piśmie
tym  Urząd  Marszałkowski  informuje,  że  w  dniach  28-29  listopada  2023  r.  zostały
wykonane pomiary ruchu drogowego i emisji hałasu komunikacyjnego pochodzącego
od  drogi  ekspresowej  S  7  w  Miłomłynie  przez  firmę  Konrad  Ratowski  Konsulting
z  Kobiernic.  Wyniki  zawarte  w  sprawozdaniu  z  pomiaru  hałasu  drogowego
emitowanego  do  środowiska  wskazują  na  brak  przekroczenia  dopuszczalnych
poziomów hałasu na obszarach akustycznie  chronionych.  Ze sprawozdania  wynika,
że  30  m  ekranów  będzie  dostawione  tylko  od  ul.  Potockiego.  Złoży  wniosek
o ponowne przeprowadzenie badania  hałasu w okresie letnim br.,  kiedy hałas  jest
największy.  Dyrektor ochrony środowiska obiecał,  że jak zostanie złożone pismo,  to
przeprowadzą pomiar hałasu. 

W tym czasie sesję Rady opuścił radny Grzegorz Kudła.

Następnie  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Tomasz  Kasprzak  poinformował,
że  do  wiadomości  Rady  wpłynęło  pismo  mieszkańców  i  właścicieli  działek  przy
ul.  Lipowej  w  Miłomłynie  w  sprawie  stanu  dróg  po  ostatnich  pracach  wodno-
kanalizacyjnych.  Pismo to zostało skierowane do Burmistrza.  Na ostatniej  sesji  była
dyskusja w tej sprawie. Zapytał Burmistrza, czy zostały naprawione drogi, o których
naprawę występowali mieszkańcy?

Burmistrz Miasta i Gminy Stanisław Siwkowski poinformował, że drogi te zostały
naprawione  tak,  by  mieszkańcy  mogli  dojechać  do  swoich  posesji.  Rozmawiał
z  wykonawcą  inwestycji  wodno-kanalizacyjnej,  że  nawierzchnia  dróg  będzie
przywrócona do stanu sprzed inwestycji pod koniec pierwszego kwartału br.  

Więcej wniosków i informacji nie zgłoszono.

Adn. pkt 11. Zakończenie obrad sesji. 
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W  związku  z  wyczerpaniem  porządku  LXVI  zwyczajnej  sesji  Rady  Miejskiej
Przewodniczący Rady dokonał zamknięcia obrad.

Na tym protokół zakończono.

Protokołowała: Przewodniczący Rady Miejskiej
Krystyna Staszyńska Tomasz Kasprzak
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